
Чрез: Г-н Венцислав Спирдонов

Председател на ВТОбС 

ДО: Г-н Даниел Панов 

Кмет на Община Велико Търново
/5 0/  Ш и

ПИТАНЕ

От: Димитър Чолаков, Общински съветник от група “БСП за България, АБВ и 

Движение 21” във ВТОбС.
Относно: Спортни площадки в кварталите.

Уважаеми Г-н Кмете,

всеизвестно е, че големият футбол в Бразилия се ражда не в елитните й стадиони, а 
по улиците и в махленските игрища, там се раждат истинските таланти. От там 
тръгва и селекцията на елитните бъдещи футболисти. Същото е и с всички други 
спортове, навсякъде по света.

В недалечното минало децата във всеки квартал на нашия град са разполагали 
с достатъчно игрища. Които обаче, в последствие се приватизираха като апетитни 
парцели, върху много от тях израстнаха строежи или се преустроиха с други 
комерсиални цели.

Сам разбирате г-н Кмете, че в определена степен това са и мои лични спомени.

Ако елитният спорт е етикет за една нация, то масовият спорт е здраве.
Именно в тази посока, вече трети мандат при Вас, а също и три мандата при Вашия 
предшественик, аз и моите съграждани не виждаме смислена политика или каквато 
и да било стратегия.

Г-н Кмете, В тази връзка Ви питам, с молба за устен и писмен отговор:

Какви са остатъчните възможности във всеки жилищен квартал и район да се 
оформят и поддържат достатъчно игрища, в бизост до домовете на нашите деца?

15.02.2022г. С уважение:

гр.Велико Търново Димитър Чолаков

А


